
Protokół Nr  7/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  7 kwietnia 2008 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wizytacja Domu Kultury – godz. 15.10. 
3. Odpowiedzi na pytania dotyczące informacji o planach finansowo-rzeczowych szkół i 

przedszkoli  na rok 2008 oraz wykonania za rok 2007. 
Przedstawia:  
- Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych UM. 

4. Zaopiniowanie  sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2007. 
 Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
5. Informacja dotycząca planu finansowego i rzeczowego RWiK Sp. z o.o. na rok 2008 oraz 

wykonania za rok 2007. 
Przedstawia:  
- Marianna Przychodni, Prezes RWiK Sp. z o.o. - godz. 16.00. 

6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia oraz 
przedstawiony porządek posiedzenia. 

 
Ad 2 

 Przewodniczący Komisji przełożył wizytę w Domu Kultury z uwagi na trwające prace 
podłogowe. 
 
Ad 3 
 Odpowiedzi na pytania dotyczące informacji o planach finansowo-rzeczowych szkół i 
przedszkoli  na rok 2008 oraz wykonania za rok 2007 przedstawił Naczelnik Wydz. Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych UM. 
 
Komisja zapoznała się z przedstawionymi odpowiedziami, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 4 
 Informację dotyczącą planu finansowego i rzeczowego RWiK Sp. z o.o. na rok 2008 
oraz wykonania za rok 2007 przedstawiała Marianna Przychodni, Prezes RWiK Sp. z o.o. 
Materiał stanowi załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy jest przewidywane wykonanie sieci kanalizacyjnej do Inkubatora 

Przedsiębiorczości? 
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Prezes RWiK – odpowiedziała, że w ramach Funduszu Spójności planują realizację ul. 

Kołobrzeskiej. Natomiast odnośnie odbioru ścieków z parku technologicznego jest pismo 
projektanta o krótkoterminowej możliwości korzystania z kanalizacji DPS. Prezes 
powiedziała, że zdają sobie sprawę, iż może wystąpić problem zapchania kanalizacji. 

S.Purol – pytał odnośnie wymiany sieci wodnej ul. Asnyka, czy wymiana  nastąpi w całości? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że Spółka dokonuje oceny pod względem stanu 

technologicznego, roku budowy, jakości wody. Większość sieci jest z lat 20-tych. Na ul. 
Asnyka jest rurociąg żeliwny nowszy ale mocno wzruszony. Podobna sytuacja jest w 
przypadku Kisielic Dużych.  

St. Purol – pytał o konieczność zakupu koparki? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że Spółka musi kupić koparkę, gdyż obecna ma już ponad 20 

lat.  
St. Purol – pytał czy Pani Prezes planuje zmianę sposobu odczytywania liczników? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że planują wdrożyć dokonywanie odczytów za pomocą ksiąg. 

Jeśli chodzi o częstotliwość odczytów to planuje się co kwartał i będą wystawiane faktury 
prognozowane, podobnie  jak to czyni Zakład Energetyczny. 

St.Hatłas – poruszył sprawę lokalu przy ul. Magazynowej 2, gdzie lokator nie płaci za wodę i 
nie wpuszcza do domu? 

Prezes RWiK – wyjaśniła, że odczyty są dokonywane co pół roku, gdyż zużycie jest bardzo 
małe i wynosi około 2 m . 

Sł.Domański – pytał czy miały miejsce akty wandalizmu na stacji uzdatniania wody? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że nie, gdyż obiekt jest monitorowany i zabezpieczony. 
 
Ad 5 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2007 przedstawiła Lucyna 
Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 
 Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  rozpatrzyła   sprawozdanie  z  wykonania   
budżetu   Miasta   Białogard na rok 2007,  wydając   p o z y t y w n ą    opinię w  głosowaniu: 
za- 5 (jednogłośnie). 

 
Ad 6 
W sprawach różnych głos zabrali: 
Sł.Domański – pytał o koszty reorganizacji ruchu? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że reorganizacja ruchu jest w trakcie realizacji. Odstąpienie od 

znaków pionowych pomniejszy znacznie koszty w tym zakresie. 
St.Hatłas – stwierdził, że tą sprawę zburzył były Wiceburmistrz, a bezpieczeństwo 

mieszkańców jest ważniejsze od pieniędzy. 
W.Czurko – pytał ile kosztowała praca Komisji ds. organizacji ruchu drogowego? 
St.Hatłas – odpowiedział, że członek Komisji w okresie jej pracy otrzymał około 200 zł. 
 
Ad 7 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.15 

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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